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Opgemaakt door I. v. Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Dhr. J. Swaans, voorzitter 
De dames D. Eikelenboom (SP) en M. Vonk (VVD) en de heren M. v. 
Oosterwijk (Pro Actief Goirle), B. Schellekens (Lijst Riel-Goirle), A. Strijbis 
(CDA), A. Van Baal (PvdA) en W. Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
Burgemeester M. Rijsdorp 
Wethouder G. v.d. Put 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Wethouder Th. Van der Heijden 
Dhr. H. v.d. Ven (Lijst Riel-Goirle) 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2014/10-september/19:30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
De voorzitter staat stil bij het overlijden van Henri Schuurmans. De commissie neemt 1 minuut stilte in acht. 
 
De oorspronkelijke agenda is deze week aangevuld met agendapunt 5: aanwijzing leden BeNeGo. De nieuwe 
agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2.  Raadsvoorstel vaststelling verordening gegevensverstrekking basisregistratiepersonen  
  
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel-Goirle Vraagt hoe het heeft kunnen gebeuren dat de verordening met terugwerkende kracht moet 

worden vastgesteld. 
CDA Vraagt waarborgen om te voorkomen dat gegevens in verkeerde handen vallen. 
Lijst Couwenberg Vindt dat dit een A-stuk is. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als een A-stuk naar de raad. 
 
3. Raadsvoorstel Wet Markt en Overheid 
 
Standpunten fracties: 
 
SP Is blij dat het college kiest voor het algemeen belang. De SP gaat akkoord met het voorstel. 
PvdA Vindt dat dit raadsvoorstel eerder klaar had moeten zijn en vraagt of er verenigingen van 

buiten de gemeente Goirle zijn die gebruik maken van onze accommodaties. 
CDA Vindt het wonderlijk dat de Autoriteit Consument en Markt op dit moment niet altijd 

duidelijkheid kan verschaffen wat als economische activiteit moet worden aangemerkt. 
CDA vraagt het college om de raad te informeren zodra die duidelijkheid er is. CDA vraagt 
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of er concreet iets verandert met het aanduiden van deze activiteiten en vraagt bij de 
opstelling van de inventarisatie maatschappelijk vastgoed de gevolgen van dit 
raadsvoorstel te bezien.  

Pro Actief Goirle Sluit zich aan bij het CDA. 
Lijst Riel-Goirle Vindt het jammer dat het stuk te laat is én niet verder is gekomen dan de 1e schifting.  
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als een A-stuk naar de raad. 
 
Afspraken en toezeggingen: wethouder v.d. Put zal bij verslag of via raadsinfo aangeven of er verenigingen van 
buiten de gemeente Goirle zijn die gebruik maken van onze accommodaties. 
 
 
4. Raadsvoorstel invulling uitbreiding Bijzondere Opsporingsambtenaren (BOA) capaciteit 
 
Standpunten fracties: 
 
Pro Actief Goirle Verwijst naar het stuk TKN Evaluatie uitvoeringsprogramma integrale veiligheid 2013. De 

voertuigcriminaliteit en woninginbraken zijn volgens de evaluatie gedaald, daarom is een 
uitbreiding van capaciteit hier niet noodzakelijk. PAG kondigt een amendement aan en stelt 
daarbij géén uitbreiding van capaciteit voor bij de thema's toezicht algemeen, overlast 
jeugdgroepen, woninginbraken en voertuigcriminaliteit. PAG gaat akkoord met de 
uitbreiding van capaciteit voor SSIB en de nieuwe Drank en Horecawet. Om toegenomen 
afval van drugsproductie op te ruimen zou inzet van bovenregionale schaal wenselijk zijn. 
PAG overweegt om hier met een motie aandacht voor te vragen in de regio.  

Lijst Riel-Goirle De illegale dumping in het buitengebied is toegenomen. LRG vraagt of de genoemde 
bedragen voor het buitengebied voldoende zijn en stelt voor om eventueel een verschuiving 
van middelen aan te brengen tussen de thema's. 

VVD Is akkoord met dit raadsvoorstel. Vraagt of de BOA's over de benodigde specifieke kennis 
en vaardigheden beschikken.  

Lijst Couwenberg Is akkoord met dit raadsvoorstel. LC zal het amendement van PAG niet steunen. De extra 
BOA capaciteit is meegenomen in het handhavingsuitvoeringsprogramma 2014.  

SP Is akkoord met dit raadsvoorstel en met de uitbreiding van BOA capaciteit en de 
aandachtspunten. SP deelt de zorgen van LRG en vraagt om hiertoe een signaal af te geven 
richting Den Haag en de regio. SP stelt voor om de prioriteiten tussen de aandachtspunten  
iets te verschuiven. 

CDA Vindt het opmerkelijk dat het collegeprogramma niets over de BOA's zegt, want daarom is 
het voorstel uitgesteld. CDA vindt het vreemd dat in een samenwerkingsverband de 
gemeenten Hilvarenbeek en Oisterwijk de BOA capaciteit niet uitbreiden en Goirle wel. 
CDA verzoekt om capaciteitscijfers van de inzet van BOA's in de andere gemeenten en 
vraagt wat de daadwerkelijk uitwisseling tussen de BOA's is. CDA overweegt een motie 
om de inzet van extra capaciteit SMART te formuleren.  
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Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als een B-stuk naar de raad. 
 
Afspraken en toezeggingen:  de burgemeester vindt het verstrekken van de capaciteitscijfers geen probleem. De 
cijfers zullen begin volgend jaar worden verstrekt, want dan kunnen de ervaringscijfers worden meegenomen.  
 
5.  Raadsvoorstel aanwijzing leden BeNeGo 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Couwenberg Stelt voor om een lid uit de oppositie en een lid uit de coalitie aan te wijzen.  
Pro Actief Goirle Steunt de kandidatuur van de heer Couwenberg. 
 
Advies van de commissie:  
Het voorstel kan als een B-stuk naar de raad.  
De burgemeester (als voorzitter van de raad) en de heer Couwenberg worden voorgedragen. 
 
6. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
 
De burgemeester geeft aan dat de provincie rond de jaarwisseling een bestuurlijk gedragen visie op toekomstige 
samenwerking verwacht. 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Couwenberg Vraagt wanneer bericht van de provincie wordt verwacht.  
PvdA Vraagt naar een discussie om te komen tot een gedragen visie en om de raden hier in het 

najaar bij te betrekken. 
CDA Verzoekt de agendacommissie om de planning van de visie te agenderen. CDA vraagt 

aandacht voor het proces: willen we een visie op samenwerking tussen de drie gemeenten 
of een visie op de doelstellingen die we als gemeente willen bereiken en hoe we dat gaan 
doen.  

 
Afspraken en toezeggingen: CDA verzoekt de agendacommissie om de planning van de visie te agenderen. 
 
7.  Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 19 juni 2014 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Geen mededelingen of inlichtingen.  
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9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
CDA vraagt wanneer het onderzoek naar de toekomstige kermislocatie gereed is en of de raad nog op tijd een 
beslissing hierover kan nemen.  
Wethouder v.d. Put: het dossier komt in november aan de orde, daardoor kan de raad op tijd een besluit nemen.   
 
 

10. Stukken ter kennisname 
Hierover worden geen opmerkingen gemaakt. 
 

11. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:50 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
9 oktober 2014, 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

10 sept. 
2014 

Bij raadsvoorstel Wet Markt en Overheid 
vraagt de PvdA of er verenigingen van 
buiten de gemeente Goirle zijn die gebruik 
maken van onze accommodaties. 

Wethouder v.d. Put  Bij verslag of via raadsinfo 

10 sept. 
2014 

BOA capaciteit in Goirle, Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. CDA vraagt een overzicht van 
de capaciteitscijfers te verstrekken.  

Burgemeester Begin volgend jaar  

10 sept. 
2014 

Intergemeentelijke samenwerking. CDA 
verzoekt de agendacommissie om de 
planning van het ontwikkelen van een 
gezamenlijke visie op toekomstige 
samenwerking te agenderen en de raad 
hierbij te betrekken. 

Agendacommissie Noot van de griffie: 
De provincie 
verwacht rond de 
jaarwisseling een 
gedragen visie 
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